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متن پرسش

سلام: آقای شبستری جواب نقد شما را چرا نداده اند؟ ایشان که تا نقدی می آمد سریعا جواب می

دادن؟!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عموماً این آقایان بنا دارند در فضای ژورنالیستی بحث کنند، نه در فضای

علمی آنطور که بنده سعی کردم سخنان ایشان را نقد علمی کنم. حتی وقتی بنده در یک جلسهی

خصوصی همراه با چند نفر از دوستان آقای سروش موضوع قبض و بسط را به میان آوردم تا بحث

کنیم؛ ایشان گفتند من نسبت به ادامهی این بحثها ملول هستم، در حالیکه همان موضوعات را

حاضر بودند با آب و تاب در روزنامهها و مجلهها به امید آنکه بیشتر مردم عادی تحت تأثیر قرار

دهند، مطرح کنند. موفق باشید


